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ΘΕΜΑ 1ο : Επισκόπηση του Τοπικού Συμφώνου
ΘΕΜΑ 2ο : Παρουσίαση πρότασης από Τεχνικό Σύμβουλο της Περιφέρειας Ηπείρου 

σχετικά με την  Υποστήριξη επιχειρήσεων του Τοπικού Συμφώνου
ΘΕΜΑ 3ο : Συζήτηση για τον προγραμματισμό ημερίδων που θα διοργανωθούν από την 

ΗΠΕΙΡΟΣ ΑΕ σε συνεργασία τα Επιμελητήρια των τεσσάρων Περιφερειακών 
Ενοτήτων

ΘΕΜΑ 4ο : Προτάσεις μελών για μελλοντικές δράσεις του Τοπικού Συμφώνου

Παρόντες:
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Ονοματεπώνυμο Επιχείρηση

1. Νίκος Δ. Καράμπελας Ίδρυμα Ακτία Νικόπολις
2. Μαρία Παπαβασιλείου Παραδοσιακός Ξενώνας Μαρουσιώ
3. Ελένη Κουτσούμπα Ξενοδοχείο Βυζαντινό
4. Γεωργία Πατέντα Koronisia Apartments
5. Στέλλα Μπεζεβέγκη Ενοικιάσεις αυτοκινήτων GoCar

6. Σαβίνα Γοργόλη
Δώρα Νικολαΐδη

Concierge Ioannina

7. Ηλίας Λιάκρης Paragaea Parga Old Olive - Oil Factory
8. Κατερίνα Μιχέλη MIRTALI arthotel
9. Ευάγγελος Χίσσας Οργανισμός Λιμένος Ηγουμενίτσας ΑΕ

Στην συνάντηση ήταν παρόντες επίσης: η κα Ελένη Ρόκκου, Διευθύνουσα Σύμβουλος της
ΗΠΕΙΡΟΣ ΑΕ, η κα Γεωργία Κιτσάκη και ο κ. Αριστοτέλης Σταγκίκας, υπάλληλοι της ΗΠΕΙΡΟΣ
ΑΕ, και ο κος Φώτης Βάββας, από την  PLANET AE – τεχνικός σύμβουλος της Περιφέρειας
Ηπείρου για θέματα της Πολιτιστικής Διαδρομής. 

Έπειτα από την διαπίστωση απαρτίας, άρχισε η συνεδρίαση.  

ΘΕΜΑ 1ο: Επισκόπηση του Τοπικού Συμφώνου

Έγινε επισκόπηση του Μνημονίου Συνεργασίας που υπογράφηκε μεταξύ της ΗΠΕΙΡΟΣ ΑΕ
και των μελών του Τοπικού Συμφώνου. Δόθηκαν διευκρινήσεις και αποφασίστηκε:

- Τα πρακτικά των συνεδριάσεων θα τηρούνται από την ΗΠΕΙΡΟΣ ΑΕ.

- Τυχόν  διευκρινήσεις/τροποποιήσεις  του  Τοπικού  Συμφώνου  να  επισυναφτούν  ως
Παράρτημα  έπειτα  από  έγκρισή  τους  (γραπτή  ή  ηλεκτρονική)  από  τα  μέλη  του
Συμφώνου. 
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- Οι συναντήσεις της Επιτροπής Παρακολούθησης θα πραγματοποιούνται κάθε τρεις (3)
μήνες ή έκτακτα όποτε απαιτηθεί.

- Οι συναντήσεις θα πραγματοποιούνται κυκλικά σε κάθε περιφερειακή ενότητα. 

- Η ΗΠΕΙΡΟΣ ΑΕ θα στέλνει κάθε μήνα στα μέλη της Επιτροπής ενημερωτικό σημείωμα
σχετικά με τις εξελίξεις αναφορικά με την Διαδρομή και το Τοπικό Σύμφωνο.

- Προτάθηκε τα τρία μέλη της Επιτροπής Δεοντολογίας να προέρχονται (α) τα δύο μέλη
από την ΠΕ Ιωαννίνων ύστερα από πρόταση της Περιφέρειας Ηπείρου – ΗΠΕΙΡΟΣ ΑΕ,
(β) τα υπόλοιπα τρία μέλη από κάθε μια από τις υπόλοιπες περιφερειακές ενότητες.
Προτείνονται οι ακόλουθοι ως μέλη της Επιτροπής Δεοντολογίας:

o Από την ΠΕ Αρτας: Αιμιλία Κοκκινέλη, σύμβουλος τουριστικών επιχειρήσεων 

o Από την ΠΕ Πρέβεζας: Φρίξος Νάσης, Προϊστάμενος της Διεύθυνσης Ανάπτυξης ΠΕ
Πρέβεζας, ή Γιάννης Αυγέρης, Προϊστάμενος της Διεύθυνσης Αγροτικής Οικονομίας
και Κτηνιατρικής ΠΕ Πρέβεζας.  

o Από  την  ΠΕ  Θεσπρωτίας:  Νικόλαος  Τσώνης,  πρώην  Νομάρχης  Θεσπρωτίας,  ή
Χριστόφορος  Μπέζας,  πρώην  Προϊστάμενος  της  Διεύθυνσης  Ανάπτυξης  ΠΕ
Πρέβεζας.

Τα μέλη της Επιτροπής θα έρθουν σε επικοινωνία με τους ανωτέρω προτεινόμενους για
να διαπιστωθεί η διάθεσή τους να συμμετέχουν στην Επιτροπή Δεοντολογίας.

- Ο κ. Χίσσας, αντιπρόεδρος του ΟΛΗΓ ΑΕ, ενημέρωσε τα μέλη της Επιτροπής ότι ο ΟΛΗΓ
θα  καταθέσει  την  πρότασή  του  έπειτα  από  την  συνεδρίαση  του  ΔΣ  την  προσεχή
εβδομάδα. 

ΘΕΜΑ 2ο: Παρουσίαση πρότασης από Τεχνικό Σύμβουλο της Περιφέρειας Ήπείρου 
σχετικά με την  Ύποστήριξη επιχειρήσεων του Τοπικού Συμφώνου

Ο κ. Φώτης Βάββας, εκπρόσωπος της  PLANET AE – Τεχνικός Σύμβουλος της Περιφέρειας
Ηπείρου, παρουσίασε στα μέλη της Επιτροπής τα βασικά σημεία της προκήρυξης που θα
εκδώσει  η  Περιφέρεια  Ηπείρου  για  την  χρηματοδότηση  των  επιχειρήσεων-μελών  του
Τοπικού  Συμφώνου  Υποστήριξης  &  Ανάπτυξης  της  Διαδρομής.  Το  χρηματοδοτικό  αυτό
εργαλείο είναι ακόμα υπό επεξεργασία σε συνεργασία με τις υπηρεσίες της Περιφέρειας
και δεν γνωρίζουμε ακόμα τον ακριβή χρόνο έκδοσης της προκήρυξης. 

Τα βασικά σημεία είναι:

- Θα χρηματοδοτηθεί από πόρους της Περιφέρειας και όχι του ΕΣΠΑ.

- Δεν θα είναι ανταγωνιστικό, η κάθε πρόταση δηλαδή δεν θα έχει βαθμολογία.

- Οι επιλέξιμες δαπάνες θα περιλαμβάνουν:

o Υπηρεσίες ανάπτυξης αναβάθμισης ιστοσελίδας ή e-shop

o Προσαρμογή ιστοσελίδας σε smart phone
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o Παρεμβάσεις προσβασιμότητας για ΑΜΕΑ

o Παρεμβάσεις αναβάθμισης εξοπλισμού, εξωραϊσμού

o Ενεργειακή αναβάθμιση

o Πιστοποίηση διαχείριση ποιότητας ISO

o Δράσεις επιτόπιου ελέγχου και πιστοποίηση

o Συμμόρφωση με εθνικά η ευρωπαϊκά πρότυπα τροφίμων ή άλλων προϊόντων

o Προωθητικό υλικό, φυλλάδια κλπ με αναφορά στην Πολιτιστική Διαδρομή

- Η διάρκεια θα είναι 12 μήνες 

- Ο προϋπολογισμός κάθε πρότασης θα είναι από 5 έως 20 χιλιάδες

- Το ποσοστό επιχορήγησης θα ανέρχεται από 50% - 70%

- Όσοι  λάβουν  χρηματοδότηση  θα  πρέπει  να  παραμείνουν  στο  Τοπικό  Σύμφωνο  για
τουλάχιστον 2 χρόνια

ΘΕΜΑ 3ο: Συζήτηση για τον προγραμματισμό ημερίδων που θα διοργανωθούν από την
ΉΠΕΙΡΟΣ ΑΕ σε συνεργασία τα Επιμελητήρια των τεσσάρων Περιφερειακών Ενοτήτων

Ο  σχεδιασμός  για  πραγματοποίηση  ημερίδας  στα  Ιωάννινα  στις  αρχές  Απριλίου  έχει
αλλάξει, ώστε να μην συμπέσει με την προεκλογική περίοδο των αυτοδιοικητικών εκλογών. 

Αποφασίστηκε ότι η βέλτιστη λύση είναι η οργάνωση συναντήσεων σε κάθε περιφερειακή
ενότητα με την συνεργασία κάθε Επιμελητηρίου. 

Στόχος των εκδηλώσεων είναι η ευρύτερη ενημέρωση των επιχειρηματιών της Ηπείρου και
η προσέλκυση νέων μελών. 

ΘΕΜΑ 4ο: Προτάσεις μελών για μελλοντικές δράσεις του Τοπικού Συμφώνου

Η κα Ρόκκου  ενημέρωσε  αρχικά  τα  μέλη  της  Επιτροπής  ότι  καταρτίζεται  ένα  μνημόνιο
συνεργασίας μεταξύ Περιφέρειας, ΗΠΕΙΡΟΣ ΑΕ, ΣΕΤΕ, ΔΙΑΖΩΜΑ και Ίδρυμα Λάτση για την
υποστήριξη της Πολιτιστικής Διαδρομής και της ΗΠΕΙΡΟΣ ΑΕ, ως φορέας λειτουργίας της
Διαδρομής. Καθώς το μνημόνιο αυτό είναι ακόμα υπό επεξεργασία, η κα Ρόκκου κάλεσε τα
μέλη της Επιτροπής να στείλουν ηλεκτρονικά στην ΗΠΕΙΡΟΣ ΑΕ τις ιδέες και τις προτάσεις
τους  σχετικά  με  τους  τομείς  και  τα  αντικείμενα,  στα  οποία  θεωρούν  χρήσιμη  την
συνεργασία με τον ΣΕΤΕ. 

Ο κος Βάββας πρότεινε, ως σύμβουλος για την τουριστική προβολή, τα μέλη της Επιτροπής
να αποστείλουν τις προτάσεις τους σχετικά με την τουριστική προβολή ώστε να ληφθούν
υπόψη κατά την διαδικασία κατάρτισης των προδιαγραφών της τουριστικής προβολής της
Διαδρομής. 
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Από τα μέλη της Επιτροπής τέθηκε το ζήτημα της ελλιπούς προβολής της Διαδρομής στις
τουριστικές  εκθέσεις  που  συμμετείχε  η  Περιφέρεια,  της  έλλειψης  φυλλαδίων  για  την
Διαδρομή και της έλλειψης κοινής/ενιαίας «αφήγησης».

Η  κα  Ρόκκου  δήλωσε  ότι  η  ομάδα  έργου  της  ΗΠΕΙΡΟΣ  ΑΕ  θα  αναλάβει  την  σύνταξη
κοινής/ενιαίας «αφήγησης», η οποία θα προωθηθεί στα μέλη του Τοπικού Συμφώνου. Για
το  δε  ζήτημα  των  φυλλαδίων,  ο  Ανάδοχος  του  έργου  της  Τουριστικής  Προβολής  της
Περιφέρειας θα εκδώσει τετράφυλλο φυλλάδιο. 

Ο κος Χίσσας πρότεινε την έκδοση μπροσούρας ως ένθετο σε εφημερίδες, την προβολή των
επιχειρήσεων  του  Τοπικού  Συμφώνου  και  της  Διαδρομής  στην  Διεθνή  Έκθεση  της
Θεσσαλονίκης,  την  οργάνωση  φεστιβάλ  καλλιτεχνικών  εκδηλώσεων  στα  θέατρα  το
καλοκαίρι  καθώς  και  την  τοποθέτηση  φυλλαδίων  σε  προθήκες  των  καραβιών  από
Ηγουμενίτσα,  στο  λιμάνι  της  Ηγουμενίτσας,  σε  αεροδρόμια  και  γενικότερα  στις  πύλες
εισόδου. 

Ο  κ.  Καράμπελας  πρότεινε  η  κάθε  συνάντηση  της  Επιτροπής  να  συνοδεύεται  και  από
επίσκεψη των μελών σε Θέατρο της Διαδρομής.

Μη υπάρχοντος άλλου θέματος, η συνεδρίαση λύθηκε.

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ

Νίκος Δ. Καράμπελας

ΤΑ ΜΕΛΉ
Μαρία Παπαβασιλείου 
Ελένη Κουτσούμπα
Γεωργία Πατέντα
Στέλλα Μπεζεβέγκη
Σαβίνα Γοργόλη / Δώρα Νικολαΐδη
Ηλίας Λιάκρης
Κατερίνα Μιχέλη
Ευάγγελος Χίσσας
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